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Vanochtend was er een overleg met MVWS over de nota’s over testbewijs die voorlagen. MVWS is akkoord gegaan met alle

beslispunten.

EEEvasook aanwezig bij het overleg en ik gebruik even zijn terugkoppeling: “Hij heeft gekozen voor optie
1 en denkt daarbij aan (sport)evenementen, culturele sector en horeca; in het overleg is wel een voorbehoud gemaakt in

verband met externe afstemming. Optie 2 wees hij af. Optie 3 was eventueel ook OK. Op grond van de wetswijziging zal dan bij
ministeriéle regeling worden bepaald dat een negatief testbewijs getoond moet worden (voor het mogen vragen is waarschijnlijk
geen wettelijke grondslag nodig). Verder stemde hij ermee in niets te regelen over gegevensverwerking.
De minister staat een reéle planning voor, op te nemen in een kamerbrief. Van belang is er operationeel klaar voor te zijn

(testcapaciteit, app). Hij heeft een stapsgewijze aanpzak voor ogen: a) begin feb eerst 4 fieldlabs, b) eind feb / begin mrt ca. 20

fieldlabs en c) daama steeds verder opschalen op basis van opgedane ervaringen. Stap 2 zou wellicht nog op grond van de

huidige Wpg kunnen.”

Verder heeft MVWS dus akkoord gegeven voor interdepartementaal overleg hierover. Daarover heb ik overleg met [JEREZ

Ik heb nu behoefte om samen met alle betrokken collega’s te kijken wat er de komende weken nodig is om dit te gaan bereiken.

Welke planning kunnen we maken voor MVWS? Wat zijn daarin beslissende momenten bijv. vanwege beschikbare

testcapaciteit/werkende app? Welke producenten moeten we opleveren? Wie is daar voor verantwoordelijk? Wat zijn
randvoorwaarden? Wat zijn externe factoren die we niet in de hand hebben? Hoe zit het met de communicatie? Wanneer

informeren we de Kamer waarover? Etc. Ik heb niet voor ogen om een nieuwe werkgroep of vast overleg in het leven te roepen
maar heb dus wel behoefte aan even alle koppen bij elkaar. Ik denk dat we de voortgang verder kunnen bespreken in het

overleg spoor 2.

Het lijkt me heel goed alsjij hier ook bij bent. Ik bespreek sowieso graag hoe we deze beleidsmatige vragen goed aangesloten

kunnen houden op het bouwen van de app.

lk heb het overleg gepland op donderdag a.s. van 11 tot 12 uur en hoop datjij dan ook kan aansluiten.
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